
РАЙОННА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ В ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТИ 
ИЗБОРЕН РАЙОН – СОФИЯ 

 
ПРОТОКОЛ  № 4 

София, 26.08.2014 г. 
 
Днес, 26.08.2014 г. в 18.00 ч. се проведе заседание на РИК в 24 ИР –
София, при следния дневен ред: 

1. Поправка на явна фактическа грешка в приложението към 
Решение № 19-НС от 22.08. 2014 г. на РИК в 24 ИР-София. 

Докладва: Благомира Андонова 

2.   Разни. 

На заседанието присъстваха: Илия Илиев, Благомира Андонова, 
Магнолия Пунчева, Веселин Ковачев, Евгений Пепелянков, Петър 
Найденов, Цветан Милев, Валентин Русев, Ясен Стоев, Гергана Толина, 
Борислав Попчев, Любомир Ковачев, Николай Николов. 

Отсъстващи: Диляна Иванова, Мария Георгиева, Соня Костадинова, 
Снежана Керезова, Владимир Иванов, Борка Паракозова 

Заседанието се председателствува от Илия Илиев – председател на РИК – 
24 ИР – София:  

    Уважаеми колеги, изпълнена е нормата на чл. 70 от ИК, заседанието е 
законно свикано и  има необходимия кворум за вземане на решения. 
Предлагам да гласуваме дневен ред, гласуването е явно и поименно. 
Определям Магнолия Пунчева за отчитане на поименното гласуване. 
Моля, в режим на гласуване сме, гласуваме следния дневен ред : 

1.   Поправка на техническа грешка в приложението към Решение № - 
19-НС от 22.08.2014 г. на РИК в 24 ИР-София. 

Докладва: Благомира Андонова 

2.   Разни. 

„За” - Илия Илиев, Благомира Андонова, Магнолия Пунчева, Веселин 
Ковачев, Евгений Пепелянков, Петър Найденов, Цветан Милев, Валентин 
Русев, Ясен Стоев, Гергана Толина, Борислав Попчев, Любомир Ковачев, 
Николай Николов. 

 „Против” – няма. 

Илия Илиев: По точка първа от дневния ред, давам думата на Благомира 
Андонова – зам.председател на комисията. 



Благомира Андонова: Уважаеми колеги, по първа точка от дневният ред, 
предлагам да гласуваме следния проект на решение  

На основание чл.72, ал.1, т.1 от Изборния кодекс, Районната 
избирателна комисия в 24 ИР - София 

Р Е Ш И: 

ДОПУСКА поправка на явна фактическа грешка в приложението към 
Решение № 19 – НС от 22.08.2014 г. на РИК в 24 ИР - София в частта, 
както следва:  

- Колона 6 „Постоянен адрес”, да се чете „Наименование 
(абревиатура) на партията или коалицията, регистрирала 
кандидата или инициативен комитет, когато кандидатът е 
регистриран като независим”  

Който е съгласен с така направеното предложение за решение, моля да  
гласува. 

„За” - Илия Илиев, Благомира Андонова, Магнолия Пунчева, Веселин 
Ковачев, Евгений Пепелянков, Петър Найденов, Цветан Милев, Валентин 
Русев, Ясен Стоев, Гергана Толина, Борислав Попчев, Любомир Ковачев, 
Николай Николов. 

 „Против” – няма. 

По втора точка от дневния ред, думата бе поискана и дадена на Бл. 
Андонова – зам.председател на РИК в 24 ИР – София. 

Бл. Андонова: Уважаеми колеги, както вече знаете от около седмица 
ръкодството на РИК в 24 ИР – София, подготвя процеса по предаването 
на изборните книжа и материали от СИК след приключване на изборния 
ден. Бяха огледани зала „Фестивална” и ИнтерЕкспо Център – София. 
Предлагам на вашето внимание схемите на двата обекта. 

Ясен Стоев: Предложението на ИнтерЕкспо Център – София за място на 
приемане и обработване на изборните книжа и бюлетини, мотивирам 
със следните съображения: 

- Локацията на ИЕЦ е на много комуникативно място – в близост до 
спирка на метрополитен и автобусни спирки. 

- Самият център предлага изключително добро обслужване откъм 
площ, налични технологии и кабелиране и разпределение на 
помещенията. Това е обосновано от факта, че е подходящо за 
членовете на СИК, които предават изборните книжа и бюлетини, 
членовете на РИК и служителите на Информационно обслужване, 
които приемат и обработват същите тези изборни книжа и 
бюлетини. Налице е възможност да се организират функционално 



и комфортно пространствата за изчакване на реда си членове на 
СИК. 

- Оформено е пространство за бюфет, както и сервизни и хигиенни 
помещения. 

- Центърът разполага с най-съвременно и изправно /работещо/ 
оборудване, както и подготвен персонал за провеждане на подобни 
мероприятия. 

- Налице е огромен паркинг за МПС-та, който да поеме целия 
трафик по паркиране на участници в изборите /членове на РИК, 
полиция, охрана, медицински персонал, членове на СИК/ 

Бл. Андонова: Уважаеми колеги, предлагам да гласуваме следния проект 
на решение: 

На основание чл.72, ал.1, т.1 от Изборния кодекс, Районна избирателна 
комисия в 24 ИР-София  

РЕШИ 

1. Определя ИнтерЕкспо Център – София, в частност зали 5 (пет) и 6 
(шест), като зали/помещения за приемане на изборните книжа и 
материали от СИК, след приключване на изборния ден на 
05.10.2014г. 

2. Упълномощава председателя на комисията Илия Илиев да изготви 
мотивирано писмо до Областна управа на област София във 
връзка с т. 1 от настоящето решение. 

Който е съгласен с така направеното предложение за решение, моля да  
гласува. 

„За” - Илия Илиев, Благомира Андонова, Магнолия Пунчева, Веселин 
Ковачев, Евгений Пепелянков, Петър Найденов, Цветан Милев, Валентин 
Русев, Ясен Стоев, Гергана Толина, Борислав Попчев, Любомир Ковачев, 
Николай Николов. 

 „Против” – няма. 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.  
Заседанието бе открито в 18.15 часа и приключи в 19.45 часа.  
  
 
 
 

Председател: 
/Илия Илиев/ 

 
 

Зам.председател: 
/Благомира Андонова/ 


